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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Ember i
Erőforrások Minisztériumát vezet ő miniszterhez

„Lesz közös vezetése a miskolci kórházaknak? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt időszakban több hír is napvilágot látott azzal kapcsolatosan, hogy a Miskolcon
működő két egészségügyi intézmény, a Miskolci Semmelweis Kórház és Egyetem i
Oktatókórház és a Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei Kórház és Egyetemi Oktatókórház ,
igazgatósága önállóságában megszűnik és egy közös szervezet veszi át feladatukat . Az
intézmények vezetésének összevonása komoly gazdasági változásokat hozhat mindkét
intézmény életében, s ő t nagyban csökkentheti az intézmények önállóságát .

Fontos tehát tudni, hogy a jelenlegi intézmények önállósága és vezetése miként alakul . Fontos
ehhez azt is tudni, hogy a Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei Kórház és Egyetemi Oktatókórház
vezetőjének van-e lehetősége a közös intézményvezetői poszt betöltésére, vagy van-e
személyében akadály, hogy ezt betölts e

A fenti kérdés tárgyilagos tisztázása érdekében kérdezem Tisztelt Miniszter Urat :

– Várható-e a két a kérdésben említett miskolci kórház összeolvadása?



Tervezi-e az állami ellátó a Miskolci Semmelweis Kórház és Egyetemi
Oktatókórház és a Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei Kórház és Egyetem i
Oktatókórház vezetésének összevonását ?

Ha igen, akkor mikortól várható az összeolvadás ?

Alkalmas-e a Megyei Kórház vezetője az új intézmény vezetésére?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . február 27.

Tisztelettel,

Jobbik
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